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Features/Benefits 
Eliminate Mirror Fogging
Clearly You™ electric defogging systems transmit gentle warmth across 
a mirror’s surface to prevent reflection distorting moisture from forming 
during bathing or showering.

Homeowners can shave, apply makeup or add finishing touches to their 
wardrobe while enjoying the perfect reflective quality of their mirrors.

Let WarmlyYours bring out the true beauty and clarity of your bathroom 
design while eliminating a major source of homeowner frustration.

Wafer-Thin System Installs 
Discreetly Behind Mirror
Previously available only in spas and luxury hotels, homeowners can 
now enjoy the self-pampering luxury of steam-free mirrors in their 
master bath with this affordable new system from WarmlyYours. 

Self-adhesive backing allows direct application to the back of any wall 
hung mirror in just minutes. Ease of installation and quality construction 
make Clearly You™ systems a welcome upgrade to new home 
construction and remodeling projects.

104˚ Operating Temperature Safe 
For All Mirrors
WarmlyYours mirror defogging systems draw only a minimal amount 
of energy and operate at a constant, regulated temperature of 104˚ to 
provide a safe, economical way to keep mirrors fog-free.

The defogging system’s gentle warming will not affect a mirror’s 
reflective coating and can be wired for continuous operation at a cost of 
just pennies per month. 

Our mirror defogging systems are backed by a 1-year warranty and 
WarmlyYours highly recognized lifetime 24/7 technical and customer 
service support.

Other Home Comfort Solutions 
From WarmlyYours
WarmlyYours offers a variety of luxury and comfort management 
products designed for both home and commercial use. For additional 
information call (800) 875-5285, or visit www.WarmlyYours.com.

Mirror Defoggers

Let the clarity of your bathroom design be reflected with the

Clearly You™ Mirror Defogger.



Mirror Defoggers

Elimine toute buée
L’adhésif pour chauffer votre miroir Clearly You™ transmet une 
douce chaleur à travers la surface du miroir pour empêcher toute 
accumulation d’humidité lors de votre toilette. 

Vous pouvez vous raser, se maquiller ou ajouter une touche de finition 
à leur garde-robe tout en appréciant la qualité de réflexion parfaite de 
leurs miroirs. 

Laissez WarmlyYours faire ressortir la vraie beauté et la clarté de la 
conception de votre salle de bains tout en éliminant une source majeure 
de frustration.

Système ultra-mince installé 
discrètement derrière le miroir
Auparavant seulement disponible dans les spas et les hôtels de luxe, 
vous pouvez désormais profiter d’une salle de bain sans buée avec ce 
nouveau système WarmlyYours. L’auto-adhésif s’applique directement 
au dos du miroir en quelques minutes. 

Chauffer en toute sécurité
L’adhésif pour chauffer votre miroir Clearly You™  ne consume que 
très peu d ‘énergie et se maintient à une température maximale de 104 
degrés fahrenheit ou 40 degrés Celsius. 
La consommation minimale de ce produit vous permet de l’utiliser en 
continue. 

L’adhésif pour chauffer votre miroir Clearly You™  est accompagné 
d’une garantie et WarmlyYours 1 an et d’une assistance technique 24/7.

Autres produits disponibles avec 
WarmlyYours
WarmlyYours vous offre toute une collection de produits pour améliorer 
le confort de votre maison. Pour plus d’information, veuillez contacter 
notre service client au (800) 875-5285, ou visitez notre site internet 
www.WarmlyYours.com.

Miroir Chauffant

L’adhésif pour chauffer votre miroir Clearly You™ vous permet de  
garder une salle de bain sans buée.
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